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Actie- en besluitenlijst 

Regionale adviescommissie 

Actie- en besluitenlijst van de vergadering van 14 december 2022, 19.30 –  21.30 uur Grote zaal. Gebouw 88, Burg. 

Brokxlaan 12, Tilburg 

 

Raadsleden  

Dongen   Cees Zwaal (voorzitter) 

Gilze en Rijen  Wim Broeders 

Gilze en Rijen  Daniel van Dongen 

Goirle   Isabelle Visser 

Heusden   René Broos 

Heusden   Hannie van den Dungen  

Hilvarenbeek  Werner Hermans 

Loon op Zand  Peter Flohr  

Oisterwijk  Jan van Ginneken 

Waalwijk   Benan Koptagel-Demirbas 

Waalwijk   Ilona Klerks 

Tilburg   Anneke Dunning 

 

Overige aanwezigen 

Regiobureau Hart van Brabant Bernadette Elbers (bestuursadviseur), August de Vocht (directeur Station88) bij 

agendapunt 3, Nikkie Stoffels (communicatieadviseur) bij agendapunt 4 

Tilburg    René de Bonte (raadsadviseur) 

Waalwijk    Jeske Louer (griffier) 

 

Afwezig 

Alphen Chaam  Niels Huismans 

Alphen Chaam  Hanneke Willemstein 

Baarle-Nassau  Gerda van den Broek-Brouwers  

Baarle-Nassau  Carla Dirven 

Dongen   Marieke Schouten 

Goirle   Sanna Weustink 

Hilvarenbeek  Cathy Noordergraaf 

Loon op Zand  Marten Krikken  

Oisterwijk  Femke Pijnenburg 

Tilburg   Ineke Couwenberg 

 

Regiobureau   Frank van Mil (directeur) 

Dongen   Eric Dammingh (griffier) 
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Besluitenlijst 

# Onderwerp Besluit 

B1214-01 Opening; bespreking 
kernagenda in de raden 

De voorzitter maakt een kort rondje m.b.t. de stand van zaken bespreking kernagenda in de 
gemeenteraden. De kernagenda wordt in de raden positief ontvangen, waarbij sommige raden in hun 
zienswijzen het algemeen bestuur aandachtspunten zullen meegeven voor de uitvoering. Bernadette 
brengt daarbij desgevraagd het bericht van Hanneke Willemstein over het aandachtspunt “lokale 
eigenheid” in, dat de raad van Alphen-Chaam zal meegeven.  
De commissie maakt de afspraak dat zij in de eerste helft van 2023 willen bespreken hoe het algemeen 
bestuur omgaat met de ingediende zienswijzen (actie allen).  

B1214-02 Actie- en besluitenlijst 14 
december 2022 

De actie en besluitenlijst van regionale adviescommissie van 14 december wordt ongewijzigd 
vastgesteld.  
 
Naar aanleiding van punt A1012-06 wordt opgemerkt dat Joost Rompa nog geen contact heeft 
opgenomen om toelichting te geven in gemeenten op de ontwikkelingen SRBT. Verzocht wordt hem 
nogmaals te verzoeken dat te doen (actie Frank van Mil).  

B1214-03 Toelichting door August de 
Vocht, directeur Station88 

De commissie neemt met waardering kennis van de activiteiten die Station88, Huis voor 
ondernemerschap en Innovatie, onderneemt om MKB-ondernemers in de regio te ondersteunen.    

B1214-04 Presentatie communicatie door 
Nikkie Stoffels  

Nikkie Stoffels rondt de presentatie van de vorige keer af (praatplaten en communicatiemiddelen). De 
nieuwe website zal naar verwachting in Q1 van 2023 gereed zijn.  
Op voorstel van Nikkie Stoffels, adviseert de commissie in de algemene nieuwsbrief van de Regio Hart 
van Brabant berichten uit de regionale adviescommissie op te nemen en waar relevant een besproken 
onderwerp er uit te lichten. Zodra de nieuwe website gereed is in de nieuwsbrief een link worden 
opgenomen naar de verslagen van de RAC (actie Nikkie Stoffels). 
Verder zal in de nieuwsbrief een voortuitblik worden gegeven naar onderwerpen die in het komend 
half jaar in het kader van de regionale samenwerking kunnen worden besproken (actie regiobureau).  
 
Anneke Dunning en Jan van Ginneken bieden aan mee te kijken op te ontwikkelen praatplaten. Tot slot 
wordt de afspraak gemaakt dat, als de RAC behoefte heeft aan een praatplaat, Nikkie Stoffels daarbij 
kan ondersteunen.  



 

 pagina 3 van 6 

 
Naar aanleiding van dit agendapunt vraagt Ilona Klerks of het jaarrapport met de jaarcijfers Jeugd 
sneller na 1 april (deadline facturatie aanbieders) dan tot op heden kan worden opgeleverd. 
Bernadette vraagt dat na (actie Bernadette)  

B12-14-05  Radenavond 15 februari 2023 De commissie bespreekt dat het doel van een radenavond is om raadsleden te inspireren om vragen te 
stellen aan de eigen wethouder over activiteiten in de regionale samenwerking.  
De commissie adviseert: 
- het onderwerp Wonen toe voegen aan de voorraadlijst 
- de ontwikkelingen SRBT eerst in de individuele raden te laten bespreken aan de hand van een 
toelichting van Joost  Rompa 
- bespreken stand van zaken uitvoering kernagenda aan de voorraadlijst toe te voegen  
- de REKS en het Ontwikkelbedrijf toe te voegen aan de voorraadlijst  
- op 15-2-2023 het onderwerp Positieve gezondheid te agenderen en geeft de volgende 
aandachtspunten mee: 

- schenk aandacht aan de mentale gevolgen van de diverse crisissen waarmee mensen moeten 
dealen 
- het gaat om positieve gezondheid voor alle leeftijden, niet alleen ouderen 
- schenk aandacht aan best practices in de regio / uit den lande en nodig de GGD hierbij uit 
- de avond is geslaagd als raadsleden geïnspireerd zijn en met twee concrete ideeën naar huis gaan 
om in de eigen raad te bespreken 
- geef aan welke activiteiten in de kernagenda staan die op positieve gezondheid slaan  
- hoe beschermen diverse gemeente hun ‘hulpverleners’ tegen alle agressie en ongewenste 
ontwikkelingen om ook hen gezond te houden 
- kun je een beeld schetsen wat er onder inwoners leeft t.a.v. gezondheidsissues (bv is dat 
onderzocht) 
- nodig een inspirerende spreker uit om licht te laten schijnen op de grotere ontwikkelingen 
- deelsessies met leuke thema’s om lokaal beleid te verbeteren, bv doelgroepsgewijze deelsessies 
- hoe krijg je gemeentelijke ondersteuningsregelingen zodanig bij inwoners voor het voetlicht dat 
zij er ook gebruik van maken ( de meedoen-regeling wordt in veel gemeenten slecht gebruikt en er 
blijft jaarlijks geld over). 

B1214-06 Evaluatie Radenavonden juli en 
november 2022 

De commissie neemt kennis van de evaluaties en adviseert nog eens te kijken naar de opzet van de 
evaluatievragen in de toekomst (actie Regiobureau). 
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Verder besluit de commissie de evaluaties in de toekomst bij de ingekomen stukken te voegen, niet als 
agendapunt (actie Bernadette) 
De commissie adviseert om voor de zomer 2023 te bespreken welke lessen getrokken zijn uit de 
evaluaties voor de opzet van de radenavonden (actie regiobureau).  

B1214-07 Proces Kaderbrief 2024, 
Jaarrapport 2022 en begroting 
2024  

De commissie neemt kennis van de notitie en adviseert in een nieuwsbrief het proces op te nemen. 

B1214-08  Reglement van Orde  De commissie stemt in met de voorgestelde wijzigingen concept, met de volgende aanvullingen:  
- artikel 3 Lid a onder iii, iv en v en lid e worden samengevoegd tot een nieuw lid d betreffende 
advisering en ondersteuning aan de RAC.  
- artikel 5 v 2e zin wordt gewijzigd in : Griffiers zorgen voor beschikbaarheid voor de raadsleden.  
- toevoegen aan artikel 3 lid c: de RAC wijst een voorzitter en plaatsvervangend voorzitter uit haar 
midden aan voor een periode van twee jaar. Na twee jaar wordt opnieuw bezien wie de commissie tot 
voorzitter en plaatsvervangend voorzitter (her)benoemt. 
- toevoegen artikel 3 lid g: de taken van de voorzitter beschrijven 
 
Het punt van een eventuele vergoeding door de leden van de RAC worden meengenomen in de brede 
afstemming met andere GR-en over de implementatie van de wijzigingen van de Wet 
Gemeenschappelijke regelingen.  
 
N.a.v. het concept meldt Jeske Louer dat in 2023 Fransje Backerra (griffier Heusden) en Sander  
Jennissen (raadsadviseur Gilze en Rijen) zullen aansluiten bij de RAC i.p.v. Jeske en Eric.  
De voorzitter dankt Jeske en Eric hartelijk voor hun bijdrage aan de RAC in het afgelopen jaar.  

B1214-10 Rondvraag Op de vraag van Rene de Bonte of de bijeenkomsten van de RAC ook digitaal kunnen worden 
gehouden, geeft de voorzitter aan dat bij lichtere agendaonderwerpen dat een mogelijkheid is. 
Afgesproken wordt om op 11 januari fysiek bij elkaar te komen en de daarna volgende bijeenkomsten 
te bezien of de agenda zich leent voor digitaal vergaderen.  
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Actielijst 

# Actie Eigenaar Einddatum Voortgang 

(loopt/vertraagd/ 

afgerond) 

A1214-01 In de eerste helft van 2023 bespreken hoe wordt omgegaan met 

de ingebrachte zienswijzen op de kernagenda ’23-‘27 

Allen Eerste helft 2023 Loopt  

A1214-02 Frank van Mil attendeert Joost Rompa nogmaals op de afspraak 

contact op te nemen met gemeenten voor ene toelichting op de 

ontwikkelingen SRBT 

Frank van Mil Zsm Loopt  

A1214-04 Communicatie: berichten uit de RAC opnemen in nieuwsbrief, (na 

gereedkomen website) link opnemen naar verslagen RAC, en 

voortuitblik half jaar ontwikkelingen die er aan komen 

Jaarcijfers Jeugd: kunnen de jaarcijfers van Jeugd sneller dan tot nu 

toe worden gepresenteerd 

Nikkie Stoffels/ 

Regiobureau  

 

 

Bernadette  

Permanent 

 

 

 

Zsm 

Loopt  

A121406 Evaluaties Radenavonden  

- in januari opzet evaluatie bekijken 

- evaluaties bij ingekomen stukken agenderen 

- bespreken lessons learned uit de evaluaties 

Bernadette  

 

Bernadette  

Regiobureau  

Januari 2023 

 

Zsm 

Zomer 2023 

Loopt 

 

Gereed  

Loopt  

A1214-08 Reglement van Orde: aanpassingen doorvoeren Bernadette  Zsm Loopt  



 

 pagina 6 van 6 

A1012-03 De collegevoorstellen over zienswijzen op de conceptkernagenda 

en eventueel voorgenomen in te dienen zienswijzen delen met alle 

raden via de griffies 

Griffiers Zsm  Loopt  

A1012-05 Commissieleden checken juistheid gegevens website en leveren – 

indien van toepassing- een pasfoto aan 

Allen  Zsm Loopt  

A0914-05 Jan van Ginneken, René Broos en Femke Pijnenburg gaan na op 

basis van de agenda’s en stukken van het algemeen bestuur 

welke stukken interessant/belangrijk kunnen zijn om binnen 

de RAC te bespreken. 

WvE zendt stukken. JvG, RB 

en FP lezen mee. 

Sept/ okt. Loopt 

 


